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Z á p i s     č .   12     
 

                ze zasedání Zastupitelstva obce Brnířov konaného dne 21. 10. 2019  

 od 19, 30 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Brnířov 
 

Zasedání Zastupitelstva obce Brnířov bylo zahájeno v 19.30 hod starostou obce 

Zdeňkem Šupem. Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 

92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění platných předpisů. Informace o místě, době 

a navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce obce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní a to od 10. 10. 2019 do 21. 10. 2019 (příloha č. 1). Současně byla 

zveřejněna na internetových stránkách obce. Starosta dále z prezenční listiny 

přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že je přítomno 8 členů 

zastupitelstva z celkového počtu 9 všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

 

Omluveni:    Stanislava Ticháčková 

Dále přítomni: 3 občané 

Ověřovatelé:  starosta jmenoval:  Jana Velková, Vlastimil Weber 

 

1. Starosta obce Zdeněk Šup seznámil přítomné se zveřejněným programem 

jednání /příloha č. 1/, k němuž nebyly v průběhu zveřejnění vzneseny žádné 

připomínky a doplňující návrhy. Vzhledem k přítomnosti 3 občanů, kteří mají 

podněty k projednání, navrhuje starosta přesunutí projednání jejich záležitostí 

zahrnuté v programu pod bod 6. Různé na začátek jednání a schválení 

programu v následující podobě: 1. Zahájení, 2. Kontrola plnění opatření 

z minulého jednání, 3. Projednání petice obyvatel bytovky č. p. 80/81, 4. Žádost 

o umožnění uspořádání srazu upravených aut, 5. Výběr pojišťovny pro pojištění 

majetku obce, 6. Řešení průběhu výstavby akce „Sociální bydlení Brnířov“, 7. 

Žádost o dotaci na opravu místní komunikace v obytné zóně (OZIII), 8. Různé.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Jelikož nemají zastupitelé k takto navrženému programu žádné připomínky, dal 

starosta hlasovat. Výsledek hlasování: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

       8        0                   0  

 

Usnesení  č. 146  – Zastupitelstvo schválilo upravený program zasedání. 

 

2. Kontrola opatření z minulého jednání – předsedkyně kontrolního výboru Libuše 

Hynčíková konstatovala, že opatření byla splněna. 
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3. Zastupitelstvu byla předložena petice obyvatel bytovek č. p. 80 a 81 v Brnířově, 

kterou podal na obecní úřad Brnířov dne 25. 9. 2019 zástupce petičního výboru 

pan Pavel Matela. Občané prostřednictvím petice požadují, aby obec odstranila 

kontejnery na tříděné odpady umístěné v blízkosti č. p. 80, neboť je obtěžuje 

neustálý nepořádek, zápach, hmyz, hlodavci a rušení nočního klidu. 

Zastupitelstvo celou situaci projednalo a vytipovalo dvě místa, na která by 

mohly být uvedené kontejnery přesunuty, kde by byly umístěny ve větší 

vzdálenosti od obytných budov, aby se minimalizovaly negativní dopady jejich 

provozu pro obyvatelstvo. Konkrétní varianta umístění bude projednána na 

místě s přihlédnutím k vyjádření zástupce svozové firmy. Nové místo pro 

umístění kontejnerů bude upraveno bez zbytečného odkladu a poté na něj 

budou kontejnery přemístěny. Zastupitelstvo tedy vyhovělo požadavku podané 

petice a schválilo přesunutí kontejnerů na tříděný odpad na vhodnější místo,  

           o čemž hlasovalo s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

       8        0                   0  

 

Usnesení č. 147 – Zastupitelstvo vyhovělo požadavku podané petice a schválilo   

                              přesunutí kontejnerů na tříděný odpad od č. p. 80 a 81  

                              na vhodnější místo. 

 

 

4. Přítomný pan Stanislav Hanák přednesl zastupitelstvu svoji žádost, zda by mohl 

dne 11. 7. 2020 uspořádat v prostorách návsi Brnířov sraz milovníků 

upravených aut (tuning). Zastupitelé s panem Hanákem projednali podobu akce 

a byla stanovena následující pravidla, za nichž by akce probíhala: 

- Organizátorem akce je osobně pan Stanislav Hanák,  

- Akce by se konala v sobotu 11. 7. 2020 od 10:00 do maximálně 19:00 

hodin, bezprostředně po oficiálním ukončení akce opustí veškeré 

vystavované vozy prostory návsi, 

- Jedná se pouze o výstavu aut, nebude probíhat žádný závod, žádné měření 

hlasitosti motorů nebo aparatury, pokud budou součástí výstavy nějaké 

soutěže mezi vystavovateli, bude se jednat pouze o takové soutěže, které 

nebudou obtěžovat občany nadměrným hlukem nebo zápachem, 

- Akci bude uvádět moderátor a jako podkres bude pouštěna hudba 

v přiměřené hlasitosti 

- Organizátor si zajistí občerstvení a dostatečné množství toalet, 

- Organizátor si vyřídí povolení Policie ČR, 

- Organizátor si zajistí požární dohled, 

- Organizátor si domluví s majitelem, aby návštěvníci akce mohli parkovat 

v areálu firmy Zeos, 

- Vystavované vozy budou umístěny na návsi tak, aby byla zajištěna 

průjezdnost obce pro záchranné složky, 
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- Organizátor zodpovídá za dodržení veškerých bezpečnostních pravidel, 

- Na akci nebude vybíráno žádné vstupné nebo jeho výtěžek bude určen na 

charitativní účely (konkrétní účel nahlásí organizátor předem na obecní úřad 

Brnířov), 

- Po skončení akce zajistí organizátor úklid obce a veškerá prostranství obce 

budou uvedena do původního stavu.  

Za dodržení těchto podmínek povoluje zastupitelstvo obce konání uvedené akce 

a současně povoluje, aby v rámci akce byly využívány veřejná prostranství obce 

Brnířov. Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

       7        0                   1 

 

Usnesení č. 148 – Zastupitelstvo povolilo konání srazu upravených aut   

                              na návsi v Brnířově za dodržení stanovených podmínek a   

                              současně povoluje v rámci akce využívání veřejných   

                              prostranství obce Brnířov.  

 

5. Zastupitelstvu obce byly předloženy dvě nabídky pojišťoven na pojištění 

majetku Obce Brnířov, neboť současné pojištění je již nevyhovující. 

Zastupitelstvo si obě nabídky prostudovalo a jako finančně výhodnější vybralo 

nabídku České pojišťovny, kterou schválilo a pověřilo starostu podpisem 

Pojistné smlouvy pojištění podnikatele a právnických osob. Hlasování proběhlo 

s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

       8        0                   0  

 

Usnesení č. 149 – Zastupitelstvo schválilo nabídku České pojišťovny na pojištění   

                              podnikatele a právnických osob a pověřilo starostu podpisem   

                              pojistné smlouvy. 

 

6. Starosta obce seznámil zastupitele s vývojem stavby sociálního bydlení – při 

stavebních pracích bylo zjištěno, že stropy nad 1. PP jsou nevyhovující, což 

dokládá zpráva od stavebního dozoru, která současně navrhuje nové řešení. 

Starosta současně předložil zastupitelstvu ke schválení dodatek č. 1 ke smlouvě 

o dílo s firmou SBS group s. r. o., obsahující vícepráce a méněpráce, které se 

změnou souvisejí a celkově tak mění původní rozpočtovanou cenu stavby  

o + 381 848,-- Kč včetně DPH. Zastupitelstvo schválilo změnu v projektu 

stavby Sociálních bytů a pověřilo starostu podpisem dodatku č. 1 ke smlouvě o 

dílo s firmou SBS Group s. r. o., o čemž hlasovalo s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

       8        0                   0  
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Usnesení č. 150 - Zastupitelstvo schválilo změnu v projektu stavby sociálních bytů   

                             a pověřilo starostu podpisem dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo   

                             s firmou SBS Group s. r. o. 

 

7. Starosta obce seznámil zastupitele s možností požádat o dotaci na opravu místní 

komunikace v OZ III od MMR ČR v programu Podpora obnovy a rozvoje 

venkova na Podporu obnovy místních komunikací. Dále s nabídkou firmy 

KAMAAS STAV s. r. o. na zpracování žádosti o výše uvedenou dotaci. 

Zastupitelstvo souhlasí se zpracováním žádosti o dotaci firmou KAMAAS 

STAV s. r. o. a s jejím podáním na MMR ČR a pověřilo starostu podpisem 

smlouvy. Hlasovalo s tímto výsledkem: 

 

pro:        proti:     zdržel se: 

      8       0  0 

 

Usnesení č. 151 – Zastupitelstvo schválilo zpracování a podání žádosti o dotaci  

                            na MMR ČR v programu Podpora obnovy a rozvoje venkova  

                            na opravu komunikace v OZ III firmou KAMAAS STAV s. r. o.   

                            a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

 

8. Různé 

 

- Zastupitelstvu obce byl předložen dodatek č. 1/2020 ke smlouvě o dílo o 

převzetí, přepravě a zpracování odpadu s firmou Eko-Separ s. r. o., Nýřany, 

kterým se od 1. 1. 2020 mění smluvní ceny likvidace některých odpadů. 

Zastupitelstvo si dodatek prostudovalo, schválilo jej a pověřilo starostu jeho 

podpisem, o čemž hlasovalo s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      8       0       0 

 

Usnesení č. 152 – Zastupitelstvo schválilo dodatek č. 1/2020 ke smlouvě o dílo o  

                             převzetí, přepravě a zpracování odpadu s firmou Eko-Separ  

                             s. r. o., Nýřany a pověřilo starostu jeho podpisem. 

 

- Zastupitelstvu byla předložena nabídka firmy VOP Dolní Bousov, spol. s r. 

o., na prodloužení stávajících služeb ohledně správy lokálního výstražného 

systému (zobrazování dat z čidel na serveru a jejich archivace) po dobu 

dalších 5 let za cenu 1000,-- Kč/rok + DPH. Zastupitelstvo nabídku 

schválilo a pověřilo starostu podpisem objednávky, o čemž hlasovalo 

s tímto výsledkem: 
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pro:       proti:     zdržel se:   

      8       0       0 

 

Usnesení č. 153 - Zastupitelstvo schválilo nabídku firmy VOP Dolní Bousov,  

                             spol. s r. o., na prodloužení stávajících služeb ohledně správy   

                             lokálního výstražného systému (zobrazování dat z čidel na   

                             serveru a jejich archivace) po dobu dalších 5 let za cenu 1000,--   

                             Kč/rok + DPH a pověřilo starostu podpisem objednávky. 

 

- Zastupitelstvu byl předložen konečný návrh projektové dokumentace na 

parkoviště u bytovek a jídelny v Brnířově. Zastupitelstvo si dokumentaci 

prostudovalo a beze změn ji schválilo. Hlasování proběhlo s tímto 

výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      8       0       0 

 

Usnesení č. 154 – Zastupitelstvo schválilo návrh projektové dokumentace  

                              na projekt parkoviště u bytovek a jídelny v Brnířově. 

 

- Starosta seznámil zastupitele s informací, že v rámci plánované opravy 

krytu vozovky silnice I/22 (viz. předchozí zasedání) se podařilo 

s projektantem domluvit, že by na vjezdu do obce Brnířov ve směru od 

Hluboké byl vybudován ostrůvek, který by měl zpomalit vjezd aut do obce. 

Tímto by současně došlo k posunutí hranice obce. Náklady na vybudování 

ostrůvku uhradí ŘSD. Zastupitelstvo vzalo tuto informaci na vědomí. 

Současně se zastupitelé shodli, že by v tomto případě bylo vhodné přesunutí 

radaru dále od ostrůvku do oblasti před přechodem pro chodce. 

 

- Zastupitelstvu byla předložena žádost paní Lenky Janouškové a Václavy 

Mlnaříkové, spolumajitelek pozemku p. č. 787/2, o pokácení stromů na 

uvedeném pozemku – 1 ks třešeň, 1 ks višeň, 12 ks thuje. Zastupitelstvo 

povoluje pokácení uvedených stromů na pozemku p. č. 787/2 v době 

vegetačního klidu, o čem hlasovalo s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      8       0       0 

 

Usnesení č. 155 – Zastupitelstvo povoluje žadatelkám paní Lence Janouškové a   

                              Václavě Mlnaříkové pokácení stromů na pozemku č. 787/2   

                              v době vegetačního klidu.  

 

- Starosta obce seznámil zastupitele se skutečností, že vzhledem k neustálému 

odkládání zasíťování parcel v OZ III, které stavebníkům značně komplikuje 
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stavbu, připadá pro stavebníky v úvahu možnost krátkodobého připojení 

k elektrické síti. Starosta obce nechal informativně zpracovat finanční 

kalkulaci tohoto připojení, kterou zastupitelstvu předkládá. Dle dostupné 

dokumentace, kterou má Obec Brnířov k dispozici, nedošlo ze strany Obce 

Brnířov k žádnému pochybení. Obec Brnířov řádně zažádala o připojení 

elektrického zařízení k distribuční soustavě, poskytla veškerou potřebnou 

dokumentaci a řádně a včas zaplatila veškeré poplatky společnosti ČEZ 

Distribuce a. s. Překážka k připojení nevznikla na straně Obce Brnířov. 

Zastupitelé proto rozhodli, že vzhledem k tomu, že Obec Brnířov neuznává 

ze své strany žádné pochybení, které by způsobilo průtahy se stálým 

připojením, nebude plně financovat krátkodobé připojení dotčených parcel, 

o čemž hlasovalo s tímto výsledkem:  

 

pro:       proti:     zdržel se:   

       7        0                   1 

 

Usnesení č. 156 – Zastupitelstvo rozhodlo, že vzhledem k tomu, že Obec Brnířov   

                              neuznává ze své strany žádné pochybení, které by způsobilo   

                              průtahy se stálým připojením, nebude plně financovat     

                              krátkodobé připojení dotčených parcel. 

 

 

Jelikož byl program vyčerpán a nebyly další náměty a připomínky ukončil starosta 

zasedání ve 22:40  hodin. 

Termín příštího zasedání byl stanoven na 18. 11. 2019.  

 

Zapsala:  Ing. Věra  Jandová dne:  22. 10. 2019 

 

Ověřovatelé: Jana Velková 

 

    Vlastimil Weber 

 

 

 

 

 

 

Petr Kaše                                                         Zdeněk  Šup 

místostarosta obce                                                          starosta obce 


